

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 7-13/1/2021

Prayer Items for 2nd week of January

1. Pray for family:

- A) May the love of Christ, as displayed on the cross, restore and heal our family, turn the hearts of the parents to their children, and the hearts of the children to their parents. (Malachi 4:6)
- B) May God help us, have wisdom to respond to the prayers with practical action.

2. Pray for church:

- A) Pray for your pastor and church leaders: to quiet themselves before God; to have a clear and healthy spirit; to be able to hear the word of God; to be able to examine and lead the church towards a new direction.
- B) Pray for Bishop Lau Hui Ming. Give thanks that God has chosen him to lead the SCAC. May God anoint him to speak His words with vision, wisdom and faith as he leads the church in this quadranium.
- C) Pray for each Board and institution as they will be having their 1st meetings between 5/1 to 26/1. May the Holy Spirit lead each meeting effectively.
- D) Pray for Board of Evangelism as they host an 'Online Evangelism Meeting'. May God use this meeting to display the concept and methodology of online evangelism to all.

3. Pray for Nation:

- A) Pray for the floods in West Malaysia and Sabah.
- B) Pray for our Prime Minister and his Cabinet. May God's prevenient grace lead them to the truth.
- C) May God lead the director and officers of the Department of Health with wisdom to bring the pandemic situation in Malaysia under control.

4. Pray for world:

- A) On the 1st of January 2021, there were three hundred and seventy thousand new babies born into the world. As we pray for the babies, let us also remember the needs of the people around us.
- B) Pray for God's blessings to be upon our Missionaries around the world.

卫理公会以萨迦守望者 7-13/1/2021

正月第二个星期的祷告事项

1. 为家庭祷告:

- A) 愿主十架的爱修复和医治我们的家, 使父亲的心转向儿女, 使儿女的心转向父亲。(玛拉基书 4:6)
- B) 求神帮助你, 赐给你智慧, 好让你可以有实际的行动去回应以上的祷告。

2. 为教会祷告:

- A) 为你的牧师和领袖们提名祷告, 使他们能继续在主面前安静等候, 有清晰与健康的心灵, 能亲自聆听神的声音, 探察指引教会的新方向。
- B) 为会督刘会明牧师祷告。为上帝拣选他牧养砂华年议会感恩。求主膏抹他随时可作祂话语的出口, 赐给他异象, 智慧与信心带领教会未来四年的事工。
- C) 为年会各部及机构将于 2021 年 1 月 5 日至 26 日期间举行的第一次会议代祷, 愿圣灵带领所有的会议都能有果效的进行。
- D) 为布道部 1 月 9 日所举办的“线上布道说明会”祷告。愿主使用这个说明会帮助各教会更加清楚如何线上布道的概念和方法。

3. 为国家祷告:

- A) 为半岛和沙巴部分地区的水灾灾情祷告。
- B) 为首相和内阁提名祷告。愿上帝的预设恩典使他们认识真理。
- C) 求上帝赐予政府与卫生部门官员，总监智慧掌控大马各处的疫情。

4. 为世界祷告

- A) 元旦当天全球各地迎来 37 万多名“新年宝宝”。为这些新生儿祝福祷告的同时，也求主帮助你看见灵魂的需要。
- B) 为在世界各地的宣教士祝福祷告。

Isakhar Pengawal Methodist 7-13/1/2021

Doa minggu kedua Januari

1. Doa untuk keluarga:

- a. Mohon agar kasih Allah memulihkan keluarga kita, dan Dia akan menyebabkan bapa dan anak bersatu hati, supaya Aku tidak datang untuk membinasakan negeri kamu. (Maleakhi 4:6)
- b. Doa agar peroleh kebijaksanaan daripada Allah, agar dapat menresponi Tuhan melalui Tindakan kita.

2. Doa untuk Gereja:

- a. Doa untuk pastor dan pemimpin gereja, supaya dapat mereka diam menanti di hadapan Tuhan, memperoleh kerohanian yang segar dan sihat, dapat mendengarkan suara Tuhan dan membimbing gereja ke arah baharu.
- b. Doa untuk Bishop Lau Hui Ming. Bersyukur untuknya kerana dipilih sebagai Bishop SCAC. Doa agar dia selalu diurapi Roh Allah dan mengeluarkan kata-kata diingini Allah, memperoleh visi, kebijaksanaan dan iman daripada Allah untuk memimpin gereja SCAC menujuk ke hadapan.
- c. Doa untuk Lembaga-lembaga dan organisasi yang akan mengadakan mesyuarat kali pertama dalam 5/1-26/1/2021. Doa agar Roh Allah mengiringi mereka melalui semua mesyuarat.
- d. Doa untuk Sesi Keterangan atas talian Lembaga Penginjilan yang akan dijalankan pada 9/1/2021. Biar Tuhan sendiri memakai sesi ini untuk menjelaskan cara dan Teknik menginjil melalui internet.

3. Doa untuk Negara:

- a. Naikan doa untuk Kawasan yang menghadapi banjir.
- b. Doa untuk Perdana Menteri dan pencalonan cabinet, agar mereka mengenali kebenaran Tuhan.
- c. Doa agar Tuhan mengurniakan hikmat kepada pegawai kesihatan dan pengarah, supaya dapat mengawal keadaan Covid 19 di Malaysia.

4. Doa untuk Dunia:

- a. Sebanyak 370 ribu lebih bayi dilahirkan pada 1/1/21. Doa berkat untuk bayi yang baru dilahirkan ini, juga doakan kita dapat terlihat keperluan roh jiwa di sekeliling kita.
- b. Doa berkat untuk setiap missionis di seluruh dunia.